

FRIGIDAIRE® FRENZY



Innovation that EMPOWERS

Get a **\$100 prepaid Visa gift card** with each innovative Frigidaire kitchen appliance purchased.

Buy three and get an **additional \$150 Visa card--\$450 total!**



August 06 -
September 23, 2026

TOTAL CONVECTION FEATURING STONE-BAKED PIZZA MODE

The only range¹ that reaches 750°F+, the high heat needed to create restaurant-quality pizza in as little as two minutes.² These ovens also offer 15+ different ways to cook, including Air Fry, Slow Cook, Steam Bake and more!



\$2,299

30" Front Control
Induction Range
GCFI307CBF



\$3,599

30" Double Electric
Wall Oven
GCWD3070AF



1 The only residential freestanding range with a cooking mode designed to achieve temperatures 750°F or higher.
2 Only when using Stone-Baked Pizza mode. Cook time requires preheat/reheat and may vary based on ingredients.



CRISPSEAL® CRISPER REFRIGERATORS

Keep produce fresher longer to reduce waste and save money.



\$3,299

26 Cu. Ft.
Standard-Depth
4-Door French
Door Refrigerator
GRMS2773AF



\$2,499

23 Cu. Ft. Counter-
Depth French Door
Refrigerator
GRFG2353AF

CLEANBOOST™ DISHWASHERS

Amplify your clean and remove tough baked-on foods and boost the cleaning power of any detergent with our patented CleanBoost™ premix technology



\$899

24" Stainless Steel
Tub Dishwasher
GDSP4715AF



\$1,199

24" Stainless Steel
Tub Dishwasher
PDSH4816BF



***Online registration required at frigidairerebates.ca.** Get a Visa® Prepaid Card for each qualifying appliance purchased at a participating Canadian retailer. Customers may also qualify for an additional bonus Visa® Prepaid Card with the purchase of a qualifying 3-piece package. Purchases must be made between Aug 06 - Sep 23, 2026, from a participating authorized Canadian Frigidaire appliance dealer and registered at FrigidaireRebates.ca. Visit Frigidaire.ca for full offer details and qualifying models.

FRIGIDAIRE[®] LA FOLIE



L'innovation au service du CONSUMMATEUR

Obtenez une **carte Visa prépayée de 100 \$** à l'achat de chaque appareil de cuisine Frigidaire admissible.

Achetez-en trois et recevez une carte Visa **supplémentaire de 150 \$, pour un total de 450 \$!**



Du 6 août au 23 septembre 2026

CONVECTION TOTALE AVEC MODE PIZZA CUITE SUR PIERRE

La seule cuisinière¹ à atteindre plus de 750 °F, la température élevée nécessaire pour réaliser des pizzas dignes d'un restaurant en seulement deux minutes.² Ces fours offrent également plus de 15 modes de cuisson différents, notamment la Friteuse à air, la Cuisson lente, la Cuisson à la vapeur et bien plus encore!



2 299 \$

Cuisinière à induction à commande frontale de 30 po
GCFI307CBF



3 599 \$

Four électrique mural double de 30 po
GCWD3070AF



CARTE-CADEAU DE 100 \$

1 La seule cuisinière autonome à usage domestique avec un mode de cuisson conçu pour atteindre des températures de 750 °F ou plus.
2 Uniquement lors de l'utilisation du mode Pizza cuite sur pierre. Le temps de cuisson nécessite un préchauffage/réchauffage et peut varier en fonction des ingrédients.

RÉFRIGÉRATEURS À LÉGUMES CRISPSEAL^{MD}

Gardez les produits frais plus longtemps pour gaspiller moins et économiser de l'argent.



CARTE-CADEAU DE 100 \$



3 299 \$

26 pi3 Réfrigérateur double porte 4 ouvertures en profondeur standard
GRMS2773AF



2 499 \$

23 pi3 Réfrigérateur double porte à profondeur comptoir
GRFG2353AF

LAVE-VAISSELLE CLEANBOOST^{MC}

Optimisez votre nettoyage et éliminez les aliments tenaces cuits au four et renforcez le pouvoir nettoyant de n'importe quel détergent grâce à notre technologie revêtée de prémélange CleanBoost^{MC}



899 \$

Lave-vaisselle de 24 po avec cuve en acier inoxydable
GDSP4715AF



1 199 \$

Lave-vaisselle de 24 po avec cuve en acier inoxydable
PDSH4816BF



CARTE-CADEAU DE 100 \$

*L'inscription en ligne est nécessaire à l'adresse frigidairerebates.ca. Obtenez une carte prépayée VisaMD pour chaque électroménager admissible acheté chez un détaillant canadien participant. Les clients peuvent également être admissibles à une carte prépayée VisaMD boni supplémentaire à l'achat d'un ensemble admissible de 3 appareils. Les achats doivent être effectués entre le 6 août et le 23 septembre 2026 auprès d'un détaillant canadien autorisé d'électroménagers Frigidaire et enregistrés sur [FrigidaireRebates.ca](https://frigidairerebates.ca). Visitez [Frigidaire.ca](https://frigidaire.ca) pour tous les détails de l'offre et les modèles admissibles.